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Kære Marcus Vesterager 
 
Tak for din henvendelse fra den 6. april 2021 til Teknik‐ og Miljøforvaltningen, hvor du spørger ind til status på en 
byggesag i Kødbyen med sagsnummer 957419. Jeg svarer, da din henvendelse vedrører mit ansvarsområde i 
forvaltningen.  
 
Forvaltningen har den 27. november 2020 modtaget ansøgning om etablering af et bryggeri på Slagtehusgade. Der 
har efterfølgende været afklaring af affaldsforhold, samt sendt et mangelbrev den 5. marts 2021 vedr. 
dokumentation af konstruktionsklasse. Forvaltningen har den 24. marts 2021 modtaget supplerende materiale, som 
nu afventer behandling. Når denne behandling er foretaget, og hvis materialet er fyldestgørende vil en 
byggesagsbehandler kontakte ansøger.   
 
Jeg håber, at du hermed har fået svar på din henvendelse, ellers er du naturligvis velkommen til at vende tilbage. 
 
Med venlig hilsen  

Hans Christian Karsten 
Vicedirektør 
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